
Nr OR-BR.0002.8.2024 

 

PROTOKÓŁ Nr VIII/2024 

 

z ósmej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy kadencji 2024-2029 

odbytej w dniu 30 grudnia 2024 r. w godzinach 12,15 – 15,oo w sali posiedzeń                                  

w Urzędzie Gminy i Miasta Koziegłowy. 

 

Uchwały podjęte na sesji: 

 

 

1. Nr 66/VIII/2024 w sprawie rozpatrzenia petycji. 

 

2. Nr 67/VIII/2024 w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2024 r. 

 

3. Nr 68/VIII/2024 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

 

4. Nr 69/VIII/2024 w sprawie ustalenia wysokości diet dla sołtysów oraz Przewodniczącego 

Zarządu jednostki pomocniczej Gminy i Miasta Koziegłowy – Miasta Koziegłowy, 

Przewodniczących Zarządów jednostek pomocniczych Gminy   i Miasta Koziegłowy – 

Dzielnic Miasta Koziegłowy. 

 

5. Nr 70/VIII/2024 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy i Miasta Koziegłowy na 2025 rok. 

 

6. Nr 71/VIII/2024 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta 

Koziegłowy na 2025 rok.  

 

7. Nr 72/VIII/2024 w sprawie w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy i Miasta 

Koziegłowy na 2025 rok. 

 

8. Nr 73/VIII/2024 w sprawie w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji Rady Gminy                    

i Miasta Koziegłowy na 2025 rok. 

 

9. Nr 74/VIII/2024 w sprawie w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Oświaty Gminy i Miasta 

Koziegłowy na lata 2025-2030 

Podjęte uchwały wraz z raportami z głosowań stanowią załączniki 1 – 9 do protokołu. 

Obrady sesji były transmitowane i utrwalono nagranie z obrad.  

 

Obradom sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Koziegłowy 

Pani Joanna Kołodziejczyk. 

 

Protokolant: Urszula Dyja. 

 

Radnych obecnych na sesji: 15 (pełny skład Rady GiM).  
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Spoza Rady w Sesji uczestniczyli: 

 

-     Burmistrz Gminy i Miasta Pan Jacek Ślęczka 

-     Sekretarz GiM Pan Krzysztof Bąk 

-     Skarbnik GiM Pani Anna Łoniewska-Niewęgłowska 

-     Radna Rady Powiatu w Myszkowie Pani Agata Feret 

- Dyrektor GMOPS Pani Agnieszka Kłys 

- Dyrektor ZEAOS Pani Bożena Kolasa  

- Dyrektor ZUK Pan Zbigniew Polak 

- Kierownik Referatu Inwestycji i Zamówień Publicznych Pan Przemysław Kołodziejczyk 

- Kierownik Referatu Gospodarki Gruntami i Ochrony Środowiska Pani Justyna Błońska - 

Ćwik 

- Pracownik Referatu Promocji i Rozwoju Pan Krzysztof Suliga  

- Radca prawny Urzędu GiM Pani Aneta Sosnówka 

- Przewodniczące Samorządu Mieszkańców Koziegłów i Rosochacza  

- Sołtysi 

 

 

Porządek obrad podany w zawiadomieniu sesji: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2024 r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

8. Uchwalenie budżetu Gminy i Miasta Koziegłowy na 2025 rok: 

1) prezentacja projektu budżetu przez Burmistrza Gminy i Miasta, 

2) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

3) odczytanie opinii Komisji stałych, w tym Komisji właściwej do spraw budżetu 

4) dyskusja, 

5) odczytanie projektu uchwały budżetowej i jej przegłosowanie. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy                        

i Miasta Koziegłowy na 2025 r.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy i Miasta Koziegłowy                     

na 2025 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji Rady Gminy i Miasta 

Koziegłowy na 2025 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Oświaty Gminy i Miasta 

Koziegłowy na lata 2025-2030 

13. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2023/2024 w Gminie 

i Mieście Koziegłowy. 

14. Informacja Burmistrza Gminy i Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 
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15. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy i Miasta o działaniach podejmowanych                        

w okresie międzysesyjnym.  

16. Interpelacje i zapytania Radnych.   

17.  Wolne wnioski i informacje. 

18.  Zakończenie obrad 8 Sesji Rady Gminy i Miasta. 

Porządek obrad Sesji stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Przebieg obrad: 

           Ad. pkt 1  

           Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Koziegłowy Pani Joanna Kołodziejczyk dokonała 

otwarcia sesji, powitała przybyłych na sesję Państwa Radnych, Pana Burmistrza, Radną Rady 

Powiatu Panią Agatę Feret, kierowników jednostek organizacyjnych, kierowników                                     

i pracowników Urzędu Gminy i Miasta, Państwa Sołtysów, Panie Przewodniczące zarządów 

Miasta Koziegłowy i dzielnicy oraz wszystkich zebranych.  

 

           Pani Przewodnicząca Rady poprosiła Radnych, by zalogowali się w systemie głosowań,                   

a następnie poinformowała, że zgodnie z listą obecności i potwierdzeniem obecności w systemie 

do głosowania w Sesji Rady Gminy i Miasta uczestniczy 15 Radnych. Stwierdziła więc, że sesja 

jest prawomocna. 

Listy obecności radnych i sołtysów stanowią załączniki nr 11,12 do protokołu. 

            Ad. pkt 2 

                 W związku z wnioskiem Państwa Sołtysów o podwyższenie miesięcznej diety do kwoty 

600 zł. procedowanym na wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu 19 grudnia br. Pani 

Przewodnicząca Rady zaproponowała rozszerzenie porządku obrad Sesji o podjęcie uchwały                    

w sprawie ustalenia wysokości diet dla sołtysów, Przewodniczącego Zarządu Miasta 

Koziegłowy oraz dzielnic. Poinformowała, że Pan Burmistrz uwzględnił podwyżkę w budżecie 

Administracji. Nadmieniła, że jeden z Panów Radnych zaproponował jednoprocentową 

podwyżkę od zebranych podatków, wychodziła to kwota od trzech do pięciu złotych. Pan Radny 

nie głosował za regulacją podatków, nie głosował też za budżetem, natomiast jest za tym, żeby 

jeden procent podwyższyć uposażenie Sołtysów. Jest to upokarzające żebyśmy w ten sposób 

podchodzili do stanowiska Sołtysa, bo jest to bardzo odpowiedzialna funkcja i te pieniądze, które 

są w diecie Sołtysów, to Państwo Sołtysi wykorzystują by przyjechać na sesję, niejednokrotnie 

objechać całą wieś, żeby czuwać pod każdym względem i w ten sposób jako Rada zachowywać 

się nie będziemy. 

Pani Przewodnicząca Rady zaproponowała rozpatrzenie projektu uchwały jako punkt 8 porządku 

obrad i przesunięcie pozostałych. Zapytała czy Radni będą zgłaszać wnioski w sprawie porządku 

obrad sesji. Wniosków nie zgłaszano. Przystąpiono więc do głosowania nad porządkiem obrad. 

Porządek obrad z wyżej wymienioną zmianą został przyjęty 15 głosami „za” - jednogłośnie 

(raport z głosowania stanowi załącznik nr 13 do protokołu). 
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Uchwalony porządek obrad Sesji: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2024 r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla sołtysów oraz Przewodniczącego 

Zarządu jednostki pomocniczej Gminy i Miasta Koziegłowy – Miasta Koziegłowy, 

Przewodniczących Zarządów jednostek pomocniczych Gminy   i Miasta Koziegłowy – 

Dzielnic Miasta Koziegłowy. 

9. Uchwalenie budżetu Gminy i Miasta Koziegłowy na 2025 rok: 

1) prezentacja projektu budżetu przez Burmistrza Gminy i Miasta, 

2) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

3) odczytanie opinii Komisji stałych, w tym Komisji właściwej do spraw budżetu 

4) dyskusja, 

5) odczytanie projektu uchwały budżetowej i jej przegłosowanie. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta 

Koziegłowy na 2025 r.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy i Miasta Koziegłowy                     

na 2025 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji Rady Gminy i Miasta 

Koziegłowy na 2025 rok. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Oświaty Gminy i Miasta 

Koziegłowy na lata 2025-2030 

14. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2023/2024 w Gminie                  

i Mieście Koziegłowy. 

15. Informacja Burmistrza Gminy i Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

16. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy i Miasta o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym.  

17. Interpelacje i zapytania Radnych.   

18.  Wolne wnioski i informacje. 

19.  Zakończenie obrad 8 Sesji Rady Gminy i Miasta.  

 

           Ad. pkt 3              

 

Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk poinformowała, że protokół                            

z poprzedniej sesji wywieszony był na tablicy ogłoszeń i był do wglądu w Biurze Rady, każdy 

miał możliwość zapoznania się z nim (protokół został również przesłany Radnym                                       

za pośrednictwem systemu eSesja). Zapytała czy Radni będą zgłaszali wnioski lub uwagi                    

do protokołu. Radni nie zgłaszali uwag.  
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Protokół z poprzedniej sesji, która odbyła się w dniu 28 listopada 2024 roku został przyjęty                     

15 głosami „za” (jednogłośnie).  

Raport z głosowania stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

           Ad. pkt 4 
 

            Rada Gminy i Miasta Koziegłowy jednogłośnie powołała Komisję Uchwał i Wniosków         

w składzie: 

1. Pan Piotr Gil 

2. Pan Michał Kubalski 

3. Pan Przemysław Zenderowski 

Raport z głosowania stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

          Ad. pkt 5 

 

        Pan Piotr Gil przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji wraz                                      

z uzasadnieniem (załącznik nr 16 do protokołu). 

Pani Grażyna Sitek zwróciła uwagę na podaną w uzasadnieniu liczbę głosów w głosowaniu nad 

projektem uchwały, bo przeciw było dwóch Radnych. 

Pan Piotr Gil jeszcze raz odczytał tę część uzasadnienia do uchwały, a mianowicie:                                   

„ w głosowaniu 10 głosami „za”, 3 głosami wstrzymującymi się  oraz 1 głosem „przeciw”  Rada 

stwierdziła zasadność zmiany miejscowego planu. 

Pani Przewodnicząca wyjaśniła, że odnosi się to do głosowania w miesiącu listopadzie, gdy Pani 

Radnej Grażyny Sitek nie było na sesji. 

 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 66/VIII/2024 w sprawie rozpatrzenia petycji została przyjęta 13 głosami „za”,              

przy 2 głosach przeciwnych („przeciw” głosowali Radni: Pan Bartłomiej Grzybek, Pani Grażyna 

Sitek).  

 

          Ad. pkt 6 

 

        Pan Michał Kubalski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy                     

i Miasta Koziegłowy na 2024 rok (załącznik nr 17 do protokołu). 

 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 67/VIII/2024 w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2024 

rok została przyjęta 15 głosami „za” (jednogłośnie).  
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       Ad. pkt 7 

 

        Pan Przemysław Zenderowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej (załącznik nr 18 do protokołu). 

 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 68/VIII/2024 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej została 

przyjęta 15 głosami „za” (jednogłośnie).  

 

       Ad. pkt 8 

 

       Pan Piotr Gil przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla sołtysów 

oraz Przewodniczącego Zarządu jednostki pomocniczej Gminy i Miasta Koziegłowy – Miasta 

Koziegłowy, Przewodniczących Zarządów jednostek pomocniczych Gminy i Miasta Koziegłowy 

– Dzielnic Miasta Koziegłowy (załącznik nr 19 do protokołu). 

 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że podwyżka diet nie może być od 1 stycznia z tego 

względu, że uchwała musi się ukazać w Dzienniku Urzędowym Województwa Śląskiego. 

Podejmujemy ją w grudniu, aby w miesiącu lutym mogła być wypłacona dieta                                            

w zaproponowanej wysokości. 

 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 69/VIII/2024 w sprawie ustalenia wysokości diet dla sołtysów oraz 

Przewodniczącego Zarządu jednostki pomocniczej Gminy i Miasta Koziegłowy – Miasta 

Koziegłowy, Przewodniczących Zarządów jednostek pomocniczych Gminy i Miasta Koziegłowy 

– Dzielnic Miasta Koziegłowy przyjęta 15 głosami „za” (jednogłośnie).  

 

        Ad. pkt 9 

 

Pani Przewodnicząca Rady GiM poinformowała, że kolejnym punktem porządku obrad 

jest podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy i Miasta Koziegłowy na 2025 rok. 

Uchwalenie budżetu będzie przebiegało w następującej kolejności: 

1) prezentacja projektu budżetu przez Burmistrza Gminy i Miasta, 

2) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

3) odczytanie opinii Komisji stałych, w tym Komisji właściwej do spraw budżetu, 

4) dyskusja, 

5) odczytanie projektu uchwały budżetowej i jej przegłosowanie. 

Następnie zarządziła 5 minutową przerwę w obradach.  

Po przerwie w obradach Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Panu Burmistrzowi, celem 

przedstawienia projektu budżetu na 2025 rok. 
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1)  

Pan Burmistrz na wstępie poinformował, że jak co roku realizując ustawowy obowiązek zgodnie 

z ustawą o finansach publicznych, Zarządzeniem Nr 99 /2024 z 14 listopada 2024 r. przekazał 

projekt uchwały budżetowej Wysokiej Radzie Gminy i Miasta Koziegłowy oraz Regionalnej 

Izbie Obrachunkowej w Katowicach. Projekt budżetu jest wypadkową możliwości finansowych, 

prognozowanych dochodów i z tym, co jest nierozerwalnie związane - wydatków zarówno 

bieżących niezbędnych do finansowania roku budżetowego 2025 dla Gminy i Miasta 

Koziegłowy oraz wszystkich jednostek podległych w obszarach zadań własnych, zleconych                    

w tym dotacji, a także inwestycyjnych szczególnie związanych ze środkami zewnętrznymi                          

i wynikającymi z planów Wieloletniej Prognozy Finansowej.  Projekt budżetu powstał                              

po wnikliwej i szczegółowej analizie z uwzględnieniem planowanych dochodów Gminy i Miasta 

Koziegłowy. Pomimo iż posiadamy stabilną sytuację przy obecnym zadłużeniu na poziomie 

12.837.220,05 zł. co stanowi 11,21%, przy dopuszczalnej wartości zadłużenia 60%, 

zaproponował Radzie budżet bez konieczności zwiększania deficytu, co ma bezpośrednie 

przełożenie na planowane wydatki w perspektywie zarówno przyszłorocznego budżetu,                         

ale przede wszystkim otwierający perspektywę długoterminową z czekającymi nas 

możliwościami finansowymi finansowania projektów i zamierzeń inwestycyjnych w przyszłości 

i na to musimy być przygotowani.  

Pan Burmistrz zwrócił uwagę na kilka ważnych elementów, które stanowią podstawę konstrukcji 

budżetu i mających bezpośredni wpływ na jego realizację. Ostateczny kształt budżetu po stronie 

planowanych dochodów jak i wydatków będących podstawą do konstrukcji budżetu,                            

jak powiedział na wstępie, powstał bez konieczności zaciągania kolejnych zobowiązań,                                

z uwzględnieniem planów rozwoju Gminy, między innymi zwiększeniem strony dochodowej 

włącznie. Strona dochodowa powstała na podstawie zliczonych wpływów, wyliczonych realnie 

na podstawie prognozy dla Gminy i Miasta Koziegłowy, z podziałem na dochody własne, 

subwencje, dotacje i środki zewnętrzne. Mamy subwencję ogólną, oświatową, a dotacje                           

są szczególnie w zakresie pomocy społecznej. Środki zewnętrzne zawarte zostały tylko                              

i wyłącznie faktyczne te, które wpłyną do budżetu w przyszłym roku i nie ma w projekcie 

żadnych innych działań oraz zamierzeń niemających faktycznego pokrycia, chociaż bardzo                      

na nie liczymy. Mamy nadzieję pozyskania środków z zewnętrznego dofinansowania na niektóre 

zadania, ale o tym będziemy rozmawiać już przy realizacji, na początku ubiegania się o nie,                  

albo szukania ścieżek dofinansowania, na które będziemy skutecznie reagować w trakcie 

realizacji tego budżetu, jak i skutecznie pozyskiwać te środki. Możemy być dobrym przykładem 

jak skuteczne budżety wykonywaliśmy do tej pory, nie zamykaliśmy żadnej zewnętrznej 

złotówki, jeżeli chodzi o formę finansowania, a w niektórych obszarach byliśmy liderem, jeżeli 

chodzi o środki zewnętrzne. Po zliczeniu kwot dochodów budżetu na przyszły rok dochody 

wynoszą: w dochodach bieżących – 95.688.062,06 zł., a dochody majątkowe – 23.206.481 zł. 

Ogółem w projekcie budżetu na 2025 rok dochody stanowią kwotę 118.894.543,06 zł.                         

Jest przekonany, że jak do tej pory, przy zmianach będziemy mogli zabiegać o wzrost tychże 

dochodów.  

Strona wydatkowa wynosi ogółem 116.919.813,01 zł., policzona została na podstawie 

planowanych wydatków wyliczonych bardzo realnie, mając na względzie przedstawioną stronę 

dochodową, ale i również zadania realizowane przez Urząd Gminy i Miasta i jednostki podległe. 
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Zawiera wszystkie wydatki w ramach dotacji dla podmiotów zewnętrznych, a planowane                                  

są wydatki zapewniające realizację zadań bieżących – koniecznych i niezbędnych, ale także 

oczekiwanych we wszystkich obszarach zadań Gminy. Projekt budżetu powstał po wielu 

korektach planów finansowych, gdyż pierwotna strona wydatkowa przewyższała stronę 

dochodową w wydatkach bieżących o ponad 7 mln zł. i nie miałby żadnych uwag, gdyby tak 

było. Niemniej jednak te wydatki choć uzasadnione, potrzebne i konieczne uwarunkowane                   

są stroną dochodową i gdyby nie strona dochodowa oraz zastosowanie reguły, które 

przyjmujemy, mając na względzie nie tylko przyszłoroczny budżet, ale i przyszłą perspektywę 

finansową, reguła zrównoważenia projektu budżetu musi być stosowana, również po stronie 

wydatków. Podziękował komisjom Rady Gminy i Miasta za pozytywną ocenę tak 

skonstruowanego projektu budżetu, gdyż pomimo wspomnianej bezpiecznej granicy deficytu      

i to z odpowiedzialności za przyszłe budżety i stan finansów publicznych w dość niepewnej 

sytuacji gospodarczej, nie powinniśmy dodatkowo generować wzrostu deficytu. Ma nadzieję,                   

że wprowadzane dodatkowe dochody, bez konieczności zaciągania kredytu przeznaczać 

będziemy w ciągu roku na zadania inwestycyjne. Stąd też strona wydatkowa składa                                

się z następujących kwot:  

- wydatki bieżące – 84.422.834,54 zł. i w większości są to wydatki konieczne, niezbędne,                        

ale także należne w strukturze wydatków osobowych, ich pochodnych we wszystkich obszarach 

organizacyjnych Gminy, a także wydatków bieżących służących do zaspokajania potrzeb 

realizowanych przez Urząd Gminy i Miasta oraz jednostki podległe. Rozpoczynamy 

finansowanie nowej jednostki budżetowej pod nazwą „Gminny Żłobek”. Specyfika naszej 

Gminy, obszar, liczba miejscowości, ale i również infrastruktura, zwiększająca się liczba 

obiektów w przestrzeni generują coraz większe koszty utrzymania oraz realizacji zadań 

bieżących wynikających ze statutowej działalności jednostek i są one stale wzrastającymi 

kosztami utrzymania bieżącej działalności i w dużym stopniu od nas niezależne; 

- wydatki majątkowe – kwota wydatków majątkowych w projekcie budżetu również jest bardzo 

zadawalająca, pomimo iż kończy się już była prognoza finansowa i była perspektywa finansowa, 

nie ma jeszcze ścieżki Regionalnego Programu Operacyjnego, środków subregionalnych,                      

to niemniej jednak kwota 32.496.978,47 zł. finansów po stronie wydatków majątkowych,                   

z jednej strony, bardzo ważnej i nierozerwalnej, związanej z wolnymi środkami, ale również                     

z różnicy dochodów i wydatków bieżących jest znacząca,  a generowanie deficytu budżetowego 

w tymże projekcie nie występuje. Zaproponowany budżet zapewnia realizację zadań gminy 

poprzez Urząd i jednostki podległe, ujęte zarówno w wydatkach bieżących jak i majątkowych. 

Dlatego też wspólnie z Państwem Radnymi będzie otwarty na zmiany, uwzględniając wnioski 

oraz potrzeby naszych miejscowości i to zarówno w wydatkach bieżących jak i inwestycyjnych.  

Następnie Pan Burmistrz przedstawił realizację części opisowej zaproponowanego projektu 

budżetu Gminy i Miasta Koziegłowy. Poinformował, że w proponowanym budżecie zostały 

zawarte zadania, na które mamy dofinansowanie, które zamierzamy rozpocząć mając                                

na względzie zewnętrzne źródła finansowania, ale także te, na które mamy dokumentacje                             

i pozwolenia. W trakcie realizacji budżetu wspólnie będziemy skutecznie wprowadzać zmiany, 

czego życzyłby sobie – aby dodatkowe środki na nowe zadania możliwe do realizacji w obszarze 

szczególnie wodno-kanalizacyjnym, drogowym czy infrastrukturalnym, tym większym i tym 

mniejszym dla poszczególnych miejscowości było to możliwe. Są również przygotowania                       
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do opracowania dokumentacji i projektów pod obecną perspektywę finansową i ma nadzieję,                   

że już pracując nad programami subregionalnymi rozpoczniemy również prace z Państwem 

Radnymi w komisjach jeszcze w styczniu, aby Regionalny Program Operacyjny, aby środki 

centralne mogły również w przyszłości wchodzić w obszar Gminy i Miasta Koziegłowy. 

Pan Burmistrz przedstawił szczegółowe dane z projektu budżetu, zgodnie z specyfiką                                 

i  nomenklaturą finansową, zawarte w części opisowej do projektu budżetu ( zarządzenie                           

nr 99/2024 Burmistrza GiM Koziegłowy z dnia 14.11.2023 r. w sprawie projektu budżetu GiM 

Koziegłowy na 2025 rok stanowi załącznik nr 20 do protokołu).  

Podstawą przyjęcia prognozowanych dochodów było pismo Ministra Finansów określające 

planowane wielkości rocznych kwot dla Gminy na rok 2025 w łącznej kwocie 62.535.490,58 zł. 

Pismem Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego otrzymaliśmy wysokość dotacji z budżetu państwa 

na zadania celowe w wysokości 2.663.573 zł. Dotacja celowa z budżetu państwa przyznana    

została na zadania realizowane przez Gminę i będziemy realizować w imieniu budżetu państwa 

zadania dotyczące opieki społecznej, ale i również w zakresie zadań własnych bieżących                            

z dofinansowania dotacją celową.  

Dochody, jak powiedział na wstępie, planowane są w wysokości 118.894.543,06 zł., a wydatki 

budżetu opiewają kwotę 116.919.813,01 zł. Różnica między planowanymi dochodami                            

a planowanymi wydatkami stanowi nadwyżkę i będzie wynosi 1.974.730,05 zł. Planowane 

dochody bieżące zaplanowane są w wysokości 95.688.062,06 zł. i stanowią 80,48%. Dochody 

własne to kwota 23.144.323 zł. Dotacja na zadania bieżące wynosi 9.141.931 zł. Wpływy                         

z podatków dochodowych od osób fizycznych i od osób prawnych: od osób fizycznych 

48.422.674,24 zł., od osób prawnych 351.216,02 zł. Subwencja ogólna przewidziana dla Gminy 

i Miasta Koziegłowy to kwota 13.143.020,06 zł. Subwencja oświatowa, która nazywa się                         

w tegorocznym budżecie potrzebami oświatowymi to kwota 29.518.120 zł. 

Planowane dochody majątkowe, które przyjmujemy w projekcie budżetu wynoszą kwotę 

23.206.481 zł. i stanowią 19,52% ogółem dochodów. Na te planowane dochody majątkowe 

składa się 19 wniosków które realizujemy, które przeznaczamy o dofinansowanie i tutaj kwota 

środków zewnętrznych w ramach Regionalnego i Subregionalnego projektu wsparcia wynosi 

13.202.561 zł i dotyczy zadań , na które Gmina i Miasto Koziegłowy ma podpisane umowy,                       

ma zapewnione finansowanie w ramach tychże środków zewnętrznych. Te 19 projektów 

inwestycyjnych zamierzamy przełożyć na zadania w zakresie wydatków majątkowych realizując 

zadania w prawie 30 zadaniach majątkowych. 

Strona wydatkowa została tak skonstruowana, aby doprowadzić do zrównoważonego projektu 

budżetu Gminy i Miasta Koziegłowy, aby nadmiernie nie obciążać kolejnym deficytem 

budżetowym i pomimo bardzo dobrej sytuacji finansowej te 11% w skali zadłużenia dochodów 

bieżących jest bardzo przyzwoitą kwotą. Projekt budżetu przygotowano mając na względzie 

odpowiedzialność, bezpieczeństwo ale i również to, co stanowi podstawę długofalowego 

planowania budżetu w Wieloletniej Prognozie Finansowej , mając na względzie zewnętrzne 

źródła finansowania, zewnętrzne możliwości i to zarówno ze środków krajowych, jak i środków 

pochodzących z Unii Europejskiej , ze środków majątkowych , ale i również z Europejskiego 

Funduszu Społecznego czego przykładem jesteśmy również po stronie dochodów jak                                 

i wydatków realizując zadania z zakresu opieki społecznej. 
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Wydatki budżetu planowane są w kwocie 116.919.813,01 zł., z czego wydatki bieżące to kwota  

84.422.834,54 zł i stanowią one 72% wydatków ogółem. Wydatki bieżące są przeznaczone                     

na realizację zadań statutowych, na wynagrodzenia i pochodne, ale i również na funkcjonowanie 

jednostek Gminy i Miasta Koziegłowy w zakresie zadań własnych, statutowych czy zleconych. 

Na wszystkie te zadania  zabezpieczone są środki, które dają podstawę bezpiecznego 

funkcjonowania, realizacji budżetu również i po stronie wydatkowej. 

Dotacje, które będziemy przeznaczać w roku przyszłym na zadania bieżące to kwota 7.330.400 

zł i jest to instytucja kultury, są to szkoły niepubliczne, ochotnicze straże pożarne, kluby 

sportowe i inne dotacje przeznaczone zgodnie z załącznikiem do uchwały budżetowej. Również 

po stronie wydatkowej mamy świadczenia na rzecz osób fizycznych w wysokości 9.600.186 zł                      

i są to szczególnie wydatki dla świadczeń społecznych i stypendia dla uczniów. 

Wydatki majątkowe, pomimo pewnych ograniczeń zamykające się w mijającej perspektywie 

finansowej, braku w tym projekcie budżetu już środków krajowych, które do tej pory zasilały 

budżety Gminy i Miasta Koziegłowy, w ramach tzw. środków Ładu Polskiego, ale mając                       

na względzie podpisane projekty, ale i również źródła finansowania z tzw. układu 

subregionalnego, możemy te wydatki majątkowe planować w wysokości 32.496.978,47 zł.                    

Te wydatki majątkowe to 20 zadań inwestycyjnych tych dużych infrastrukturalnych,                            

ale i również tych niewielkich w poszczególnych miejscowościach czy jednostkach 

organizacyjnych Gminy i Miasta Koziegłowy. Wyraził nadzieję, że układ wykonawczy, który 

będziemy tworzyć na początku stycznia, w budżecie realizując już zapisane cyfry po stronie 

wydatków majątkowych doprecyzujemy i wybierzemy te zadania, które są istotne z punktu 

widzenia rozwoju gospodarczego. Wszystkie zadania są szczegółowo wymienione w projekcie 

budżetu, w załączniku, który mówi o wielorakim działaniu samorządu Gminy i Miasta 

Koziegłowy i to zarówno w projektach infrastrukturalnych – twardych, ale i również w ramach 

Europejskiego Funduszu Społecznego, gdzie jesteśmy dobrym przykładem, że jesteśmy jednym 

z dwudziestu samorządów, które otrzymują dofinansowanie w ramach wsparcia usług 

społecznych. 

Na rok 2025 planowana jest nadwyżka budżetowa w wysokości 1.974.730,05 zł., która zostanie 

przeznaczona na spłatę rat kredytów zaciągniętych w latach poprzednich. Razem przychody 

budżetu na rok 2025 wynoszą 2.874.730,05 zł. Planowana kwota ewentualnego zadłużenia                     

na koniec roku 2025 wyniesie 14.462.500 zł.  Finansowanie Oświaty – potrzeby oświatowe 

razem w ramach wsparcia i środków własnych wyniosą 31.861.120 zł. 

Wydatki w poszczególnych działach kształtują się następująco: 

− Rolnictwo i Łowiectwo – 15.149.638 zł z czego wydatki majątkowe 15.023.808 zł. 

− Transport i Łączność - bardzo mocno staramy się, aby rok rocznie takie środki                        

w wydatkach bieżących i majątkowych na transport publiczny i drogi były przeznaczone                    

i na przyszły rok to kwota 4.797.770 zł , z czego wydatki bieżące to 1.602.200 zł.,                            

a majątkowe to 3.195.570 zł. Również transport zbiorowy lokalny , bardzo ważny dział 

który realizujemy od dwóch lat , a przyszły rok będzie trzecim , gdzie Gmina i Miasto 

Koziegłowy, łącznie ze Związkiem Powiatowo-Gminnym doskonale i coraz lepiej realizuje 

usługi publiczne i ten transport zbiorowy, będzie po stronie wydatków kwota 525.000 zł. 
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Drogi publiczne gminne to kwota 4.267.770 zł., w tym  bieżące 1.072.200 zł., a majątkowe 

3.195.570 zł. 

− Gospodarka mieszkaniowa 427.900 zł., w tym wydatki majątkowe to kwota 417.900 zł.  

− Gospodarka gruntami i nieruchomościami 338.600 zł. 

− Plany zagospodarowania przestrzennego 194.000 zł. W sprawach różnych opowie                            

o czekających nas wyzwaniach w planowaniu przestrzennym; 

− Administracja publiczna wraz z jednostkami podległymi to kwota 17.344.364,36 zł., z czego 

wydatki bieżące to kwota 14.597.196,56 zł., a majątkowe 2.747.167,80 zł. 

− Oświata i wychowanie 36.984.500 zł, z czego wydatki majątkowe 165.000 zł. Rozpoczyna 

się działalność naszego publicznego żłobka i tutaj strona dochodowa i wydatkowa 

równoważy się i jest to zapisana kwota 8.136.861 zł. 

− Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa – wydatki bieżące to kwota 763.000 

zł, natomiast ogółem to kwota 3.071.000 zł. 

− Oświetlenie dróg, placów – wydatki zarówno bieżące jak i majątkowe 3.564.768 zł, z czego 

majątkowe 2.014.768,67 zł. 

− Kultura i dziedzictwo narodowe 5.870.962 zł., z czego 2.246.000 zł to wydatki bieżące,                        

a majątkowe 3.624.962 zł. 

− Działalność w zakresie gospodarowania odpadami – wyraził nadzieję, że strona dochodowa 

i wydatkowa będzie się równoważyła i tutaj zaplanowana jest kwota 3.730.919 zł. na rok 

przyszły; 

− Kultura fizyczna i sport 650.000 zł.    

Pan Burmistrz podkreślił, że same cyfry nie przedstawiają naszych działań, dokonań i zamierzeń. 

Na kilkudziesięciu stronach zapisana jest cała statutowa działalność samorządu Gminy                       

i Miasta Koziegłowy i to zarówno wydatki bieżące, majątkowe jak również funkcjonowanie 

Gminy we wszystkich obszarach. Zaproponowany budżet zapewnia realizację wszystkich zadań 

Gminy zarówno przez Urząd jak i jednostki podległe - zarówno wydatki bieżące jak                             

i majątkowe, realizację posiadanych projektów, planów i zamierzeń i oczywiście to, co zawsze 

stanowi podstawę naszych działań z możliwością modyfikacji w przypadku pojawiania                        

się nowych możliwości finansowania. Tylko i wyłącznie wspólnie z Państwem Radnymi, 

pracownikami, z Państwem Sołtysami, ale i wszystkimi osobami i instytucjami, które wspierają 

Urząd i budżet Gminy i Miasta Koziegłowy jesteśmy otwarci i ma nadzieję, że będziemy 

wspólnie uwzględniać wnioski i potrzeby w naszych miejscowościach, zarówno w wydatkach 

bieżących jak i inwestycyjnych. Do tej pory wszystkie dotychczasowe budżety, a były różne 

uwarunkowania, zarówno wewnętrzne, zewnętrzne w dużej mierze były otwarte i udane                            

w realizacji zadań gminy. Tegoroczny projekt wydatków majątkowych jak przedstawił, zakłada 

realizację zadań zarówno już rozpoczętych, zawiera wskazanie zadań, na które mamy 

zagwarantowane środki lub planujemy do pozyskania. Widząc ogólną nie przewidywalną 

sytuację nie tylko naszego budżetu, wspólnie z pracownikami podjął próbę zrównoważenia 

budżetu bez konieczności dodatkowego zadłużania. Ale także na bieżąco zamierzamy reagować 
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nad wszelkimi zmianami, które ewentualnie płynęłyby z potrzeb poszczególnych sołectw, 

wprowadzać ponadplanowe dochody na wydatki, które ma nadzieję, będziemy uwzględniać przy 

zmianach budżetu. Jesteśmy na początku ubiegania się o środki subregionalne, alokacja 

zapisanych dla Gminy i Miasta Koziegłowy na cały okres perspektywy finansowej to tylko                     

15 mln zł., ale do tej pory taką kwotę pozyskiwaliśmy w ciągu półrocza realizując budżet Gminy 

i Miasta Koziegłowy. Możemy powiedzieć, że jest to bardzo niewiele, natomiast na pewno                     

w ramach tych środków mamy zapisane w programie subregionalnym na ten okres 7 letniego 

programowania założenia, które chcemy realizować. Nie będziemy poprzestawać                                    

na przydzielonych lub przyznanych możliwych do pozyskania środków w ramach subregionu, 

musimy się decydować na Regionalny Program Operacyjny oraz ma nadzieję, że na środki 

zewnętrzne, które skutecznie potrafimy pozyskiwać. Wspólnie z Powiatem Myszkowskim 

otrzymaliśmy niebagatelną kwotę 20 mln zł. na kolejny okres programowania dla Związku 

Powiatowo-Gminnego „Jedźmy Razem”. Stąd też widzimy potrzebę sięgania                              

do zewnętrznych środków i na pewno nie pozostajemy obojętni i będziemy o nie zabiegać                     

w dalszym ciągu. Jest przekonany, że przy dobrej jak dotychczas współpracy z Radą Gminy                    

i Miasta Koziegłowy, z Państwem Sołtysami, ze współpracownikami wspólnie będziemy mogli 

realizować plan rozwoju Gminy i Miasta w wielu obszarach życia, na bieżąco reagować                         

na potrzeby, dbać o stronę dochodową, planować wydatki tak, aby wyniki naszej wspólnej pracy 

były coraz lepsze. Inwestujemy i rozwijamy działalność komunalną poprzez coraz lepsze 

samodzielne wykonywanie zadań własnych Gminy i będziemy to czynić na bieżąco.  

Rozwijamy się w Dziale Oświata i Wychowanie, czego przykładem jest również dzisiejsze 

przedstawienie do przyjęcia Strategii Oświatowej na lata 2025 – 2030. Dobrym prognostykiem 

jest działalność w zakresie wsparcia i działalności Ośrodka Pomocy Społecznej. Każdą inną 

działalność Gminy i Miasta Koziegłowy, którą realizujemy z należytym szacunkiem oraz atencją 

przyjmujemy do realizowania i to zarówno w wydatkach bieżących, potrzebach jednostki czy 

całej wspólnoty.  

Zadania Gminy to nie tylko zadania komunalne, nie tylko zadania inwestycyjne, ale również 

zadania, które jesteśmy zobowiązani zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym realizować                          

w obszarze 28 zadań merytorycznie przyjętych i realizowanych w zakresie zadań własnych 

Gminy i Miasta Koziegłowy. Jesteśmy dobrze przygotowani jako Urząd i jednostki 

organizacyjne, począwszy od szkół poprzez Ośrodek Pomocy Społecznej, jednostkę Kultury, 

Zespół Usług Komunalnych, Zespół Ekonomiczno-Administracyjny Oświaty Samorządowej, 

czy od nowego roku w ramach gminnego żłobka publicznego. Ma nadzieję, że nowo otwierająca 

się oferta w Centrum Usług Wspólnych dopełni obszary wyjścia Gminy i Miasta Koziegłowy               

w stosunku do oczekiwań, ale i naszych wspólnych możliwości.  

Budżet na 2025 rok, jak i przyjęte w dniu dzisiejszym zmiany do budżetu na rok 2024 nie jest 

budżetem zamkniętym. Wszystkie dotychczasowe budżety i jego zmiany w trakcie roku są tego 

dobrym przykładem. W miarę realizacji zadań, pojawiających się zarówno wolnych środków, 

czy możliwości finansowania, grantów na nowe zadania inwestycyjne będziemy otwarci                       

na potrzeby, będziemy reagować zgodnie oczekiwaniem Wysokiej Rady, Państwa Sołtysów oraz 

mieszkańców naszej Gminy. Również z Radą będziemy wykonywać takowe zmiany                           

i ma nadzieję realizować jak najlepiej potrafimy budżet w 2025 roku.  
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Podziękował Pani Przewodniczącej oraz Radzie za uwagi i wnioski, które z oczywistych 

względów nie wszystkie mogą być ujęte po stronie wydatkowej ze względu na ograniczenia,                 

ale jest przekonany, że przy dobrym i mądrym zarządzaniu budżetem jest możliwość w ciągu 

roku z dotychczasowym dobrym skutkiem wprowadzać nowe zadania i realizować                             

je w kolejnych miejscowościach. Podziękowania złożył Pani Skarbnik i całemu zespołowi 

pracowników przygotowujących projekt budżetu oraz wszystkim kierownikom jednostek                      

za udział w pracach nad budżetem. 

Pan Burmistrz poprosił Radę Gminy i Miasta o przyjęcie budżetu na 2025 rok                                          

w zaproponowanej formie projektu budżetu, i jak powiedział wcześniej, budżetu 

odpowiedzialnego, zrównoważonego, bezpiecznego, ale i również aktywnego, z nadzieją                       

na otaczającą nas rzeczywistość , gwarantującego realizację dochodową i wydatkową wszystkich 

zadań Gminy i Miasta , z możliwością modyfikacji, wprowadzania nowych zadań w przypadku 

pojawienia się ponadplanowych możliwości realizacji. Jest przekonany, że wspólnie z Państwem 

Radnymi będziemy mądrze, gospodarnie i aktywnie patrzeć na dalszy rozwój naszej Gminy, 

prowadzić finanse Gminy dla rozwoju i zapewnienia wszystkich potrzeb naszej wspólnoty 

samorządowej. 

2) 

Wiceprzewodniczący Rady Pan Damian Cesarz przedstawił pozytywną opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej o przedłożonym przez Burmistrza Gminy i Miasta Koziegłowy projekcie 

uchwały budżetowej na 2025 rok wraz z uzasadnieniem i materiałami informacyjnymi                                

( załącznik nr 21 do protokołu). 

 

3) 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Pan Michał Kubalski przedstawił opinię Komisji 

stałych Rady GiM Koziegłowy dotyczącą projektu budżetu GiM Koziegłowy na 2025 rok,                     

w której rekomenduje się projekt budżetu przedstawiony przez Burmistrza do przyjęcia przez 

Radę Gminy i Miasta Koziegłowy (opinia stanowi załącznik nr 22 do protokołu).  

 

4) 

Pani Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem budżetu. 

 

W dyskusji zabierali głos: 

 

− Radny Pan Michał Kubalski stwierdził, że Pan Burmistrz bardzo szczegółowo, bardzo 

fachowo przedstawił wszystkie liczby, również bardzo fachowo powiedział o wydatkach bez 

konieczności zwiększania deficytu, a mamy pierwszy budżet, w którym mamy prawie 2 mln 

dochody wyższe od wydatków i przeznaczamy je na spłatę już zaciągniętych kredytów, 

które jak powiedział Pan Burmistrz, są na bezpiecznym poziomie. Jest to kolejny budżet, 

który mamy, z którego będą korzystali wszyscy mieszkańcy, bo w wydatkach bieżących 

mamy utrzymanie dróg, oświetlenie uliczne, wszystkie sfery naszego życia. Budżet dość 

trudny, bo widzimy tutaj budżet, w którym prawie połowa wydatków, to jest jedna pozycja. 
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Oświata pokazuje jak trudno się zarządza jednak takim wielomilionowym budżetem                            

i to pokazuje też dlaczego będziemy przyjmować dokument jakim jest Strategia Oświatowa 

na lata 2025-2030. Co cieszy, to jak zawsze wydatki majątkowe i dwie pozycje, które 

chciałby szczególnie zaakcentować, a mianowicie kanalizacja i jej rozbudowa. Miejmy 

nadzieję, że doczekamy w przyszłym roku rozbudowy kanalizacji na ul. Żareckiej i kawałku 

ul. Świętokrzyskiej oraz w Lgocie Nadwarciu i Lgocie Górnej. Można się zastanawiać 

dlaczego tak późno, dlaczego tak mało, a patrząc na to że z 30 mln zł wydatków o których 

Pan Burmistrz mówił, połowa tej kwoty to jest oczyszczalnia, kanalizacja i to są tylko dwa 

odcinki, co pokazuje ile jeszcze przed nami i ile pieniędzy potrzebujemy, a więc wszystko 

powoli ma nadzieję, że się ziści; 

− Radny Pan Leonard Jagoda poinformował, że zasadniczo nie chce tu nic wnosić do zapisów 

w projekcie budżetu, natomiast ciągle od wielu lat brakuje mu takiego działania, które 

moglibyśmy nazwać poszerzaniem świadomości budżetowej naszych mieszkańców. Na tej 

sali ogólnie się orientujemy jak powstaje ten budżet, że są dochody i wydatki , natomiast 

świadomość obywateli już nie jest często na takim poziomie , a mogliby w tym lepiej 

uczestniczyć przy każdym takim działaniu, chociażby jak selektywna zbiórka śmieci,                      

bo również wiele zależy od obywateli jak mogliby ustabilizować cenę tych śmieci gdyby się 

włączyli w taki właśnie proces. Ogólnie pozytywnie, życzył, aby budżet był wykonany 

również w tej części nadwyżki budżetowej; 

− Pani Przewodnicząca Rady stwierdziła, że tak jak Pan Burmistrz powiedział, budżet jest 

zrównoważony, bezpieczny, przygotowany na miarę potrzeb. Jednak przed nami są bardzo 

trudne czasy, i jak Pan Burmistrz mówił o dotacjach, które są na poziomie 15 mln zł.,                       

jest to kropla w morzu potrzeb. Należy jednak mieć na uwadze, że bez środków 

zewnętrznych nie wykonamy zbyt wiele. Do Oświaty dokładamy tak duże środki, że gdyby 

te środki przeznaczyć w obszar naszych inwestycji, byłoby to konkretne zadanie. Wie,                    

że finansujemy nasze dzieci, naszą młodzież i to jest najlepsze co możemy robić edukując. 

Ale nie jest to nasze zadanie, bo jest to zadanie Państwa, które powinno w całości być 

sfinansowane, a my powinniśmy tak gospodarować, żeby mieszkańcom naszych gmin żyło 

się bezpiecznie i dobrze. Nie mamy zadłużenia na tyle, by nie można było bezpiecznie 

funkcjonować, ale też jeżeli nie otrzymamy środków zewnętrznych, zbyt dużo nie 

zdziałamy. Te minimalne zapisane w naszym budżecie pozycje na oświetlenie czy drogi,                 

na tyle na ile możemy zrobić, jest kroplą w morzu potrzeb. 

5) 

Pan Michał Kubalski przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy                              

i Miasta Koziegłowy na 2025 rok (załączniki nr 23 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 70/VIII/2024 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy i Miasta Koziegłowy                      

na 2025 rok została podjęta 15  głosami „za” (jednogłośnie). 

 

Pani Przewodnicząca Rady pogratulowała Panu Burmistrzowi jednogłośnego przyjęcia budżetu 

na 2025 rok. 
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Pan Burmistrz podziękował Radzie, komisjom stałym, komisji wspólnej oraz Radnym za głosy                             

w dyskusji związanej z projektem budżetu. Poczytuje to jako wielki obowiązek, ale również 

zobowiązanie i wyjątkową odpowiedzialność, że jesteśmy tutaj powołani realizując cele 

publiczne w środkach powierzonych przez wspólnotę samorządu Gminy i Miasta Koziegłowy. 

Ta wielka odpowiedzialność wynika z ustawy, ale i również z wewnętrznej potrzeby                           

oraz stosowania przepisów. Podziękował Radzie za jednomyślność i zapewnił wszystkich,                      

że postaramy się realizować te budżety na miarę naszych możliwości i oczekiwań . Ta realizacja 

to nasz wspólny cel, to nasze wspólne plany, a dobrze mieć też marzenia i z tymi marzeniami 

abyśmy weszli w 2025 rok. 

 

          Ad. pkt 10 

 

          Pan Przemysław Zenderowski przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Koziegłowy na rok 2025 ( załącznik  nr 24 

do protokołu, pozytywna opinia  Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez 

Burmistrza Gminy i Miasta Koziegłowy projekcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy 

finansowej stanowi  załącznik nr 25 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 71/VIII/2024 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy                   

i Miasta Koziegłowy na rok 2023   została przyjęta 15 głosami „za” (jednogłośnie). 

 

Pani Przewodnicząca Rady ogłosiła 15 minutową przerwę w obradach. 

 

 

        Ad. pkt 11 

 

        Po przerwie w obradach Pan Piotr Gil przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

planu pracy Rady Gminy i Miasta Koziegłowy na 2025 rok (załącznik nr 26 do protokołu). 

 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 72/VIII/2024 w sprawie   przyjęta 15głosami „za” (jednogłośnie). 

 

         Ad. pkt 12 

 

         Pan Przemysław Zenderowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

planów pracy komisji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy na 2025 rok (załącznik nr 27                          

do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 73/VIII/2024 w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji Rady Gminy i Miasta 

Koziegłowy na 2025 rok została przyjęta 15 głosami „za” (jednogłośnie). 
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         Ad. pkt 13 

 

          Przystępując do realizacji kolejnego punktu porządku obrad, Pani Przewodnicząca Rady 

poinformowała, że bardzo długo dyskutowaliśmy nad Strategią na wspólnym posiedzeniu 

Komisji , a następnie poprosiła o odczytanie projektu uchwały. 

Pan Przemysław Zenderowski przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia Strategii 

Rozwoju Oświaty Gminy i Miasta Koziegłowy na lata 2025-2030 (załącznik nr 28                                   

do protokołu). 

 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 74 /VIII/2024 w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Oświaty Gminy i Miasta 

Koziegłowy na lata 2025-2030 została przyjęta 15 głosami „za” (jednogłośnie). 

 

         Ad. pkt 14 

 

         Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że każdy z radnych otrzymał informację                      

o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2023/2024 w Gminie i Mieście 

Koziegłowy, która omawiana była na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady w dniu                        

19 grudnia br. Zapytała czy Radni będą zgłaszali uwagi do przedstawionej informacji.  

Radni nie zgłaszali uwag, wobec tego przystąpiono do głosowania nad przyjęciem informacji. 

 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2023/2024 w Gminie                            

i Mieście Koziegłowy została przyjęta 15 głosami „za” (jednogłośnie). 

Informacja wraz z raportem z głosowania stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

 

 

         Ad. pkt 15 

 

    Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Panu Burmistrzowi, celem przedstawienia 

informacji o działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Na wstępie Pan Burmistrz poinformował, że otrzymaliśmy podziękowanie od Gminy i Miasta 

Głuchołazy. Większość miejscowości powodziowych w Polsce południowo-zachodniej była                      

w naszym widzeniu, objęta naszym wsparciem i aktywnością. Na ręce Pana Burmistrza 

wpłynęło podziękowanie, które jest dla nas wszystkich, dla mieszkańców Gminy i Miasta 

Koziegłowy, dla wszystkich osób które wsparły akcję pomocy powodzianom w tym roku. 

Następnie odczytał treść „ Samorząd Miasta i Gminy Głuchołazy z całego serca dziękuje                         

za włączenie się w akcję pomocową dla powodzian z terenu Gminy Głuchołazy. Wyrażamy 

ogromną wdzięczność za Państwa pomoc na rzecz drugiego człowieka w tym wyjątkowo 

tragicznym okresie w historii naszej Gminy. Gotowość niesienia bezinteresownej pomocy 

zasługuje na najwyższe uznanie. Głęboko wierzymy, że okazana siła serca i przyjazna dłoń 

wróci do Państwa z pomnożoną siłą”.  

Pan Burmistrz podkreślił, że te podziękowania są dla wszystkich mieszkańców Gminy i Miasta 

Koziegłowy, którzy przez trzy tygodnie zarówno w poszczególnych miejscowościach, 
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sołectwach, przy zaangażowaniu Państwa Sołtysów, Radnych i społeczników zbierali, 

przekazywali i zawozili dary dla tych miejscowości, które zostały dotknięte tą ogromną tragedią 

w mieniu, dobytku, ale i również w infrastrukturze. Ze swej strony również podziękował                         

za włączenie się w tą pomocną dłoń dla drugiego człowieka, bo warto pomagać drugiemu 

człowiekowi. Podziękował Pani Przewodniczącej Rady GiM, która osobiście z kilkoma 

mieszkańcami Cynkowa zawoziła dary rzeczowe do miasta Głuchołazy. Jeszcze raz podziękował 

wszystkim ludziom dobrej woli za okazaną pomoc i wsparcie. 

 

Drugą okazaną pomoc stanowiła akcja „Szlachetna Paczka”. Od trzech lat na terenie Gminy                   

i Miasta Koziegłowy, poprzez wolontariuszy w Ośrodku Pomocy Społecznej organizowana była 

nasza gminna akcja „Szlachetnej Paczki”. Wszystkim wolontariuszom, ale przede wszystkim 

osobom, które składały się na te paczki dla wytypowanych mieszkańców Gminy i Miasta 

Koziegłowy również złożył podziękowania. 

 

Następnie Pan Burmistrz przedstawił informację o działalności w okresie międzysesyjnym 

obejmującą: 

− najważniejszą rzeczą, która będzie miała miejsce w najbliższych dniach, to otwarcie 

Gminnego Żłobka Publicznego w Koziegłowach, a uroczyste otwarcie obiektów nastąpi                     

w drugiej połowie stycznia br. Od 2 stycznia br. rozpoczyna pracę nasz Gminny Żłobek                     

w Koziegłowach. Licząc na dobrą pracę, współpracę , ale i również realizację kolejnego 

zadania złożył podziękowania samorządowi Gminy i Miasta Koziegłowy, który przyjął, 

dofinansował to wielkie dzieło , które przez kolejne lata będzie przynosiło wymierną korzyść 

dla rodzin, które z tej formy opieki będą korzystać. Jesteśmy przygotowani, w trakcie umów               

i ma nadzieję, że jeszcze dzisiaj lub jutro nasz obiekt będzie wpisany do rejestru żłobków.                    

Z tym zadaniem wiązało się wiele wyzwań, oprócz środków z Ładu Polskiego 6 mln zł., 

prawie 300 tys. z budżetu GiM Koziegłowy, ale to również moduł „Aktywny Maluch” 

pierwszy podstawowy i drugi , który był realizowany z ramienia Ośrodka Pomocy 

Społecznej, z ramienia Urzędu GiM czy ZEAOS-u. Jeszcze raz złożył wszystkim gorące 

podziękowania, bo wykorzystaliśmy również ten drugi dodatkowy moduł w wysokości 

prawie 430 tys. zł. na zakup niezbędnego sprzętu i wyposażenia, bo musielibyśmy albo                      

w tegorocznym lub w przyszłorocznym budżecie szukać tychże środków, a tym sposobem nie 

ma takiej potrzeby. Pracownicy już przygotowują się do otwarcia tego obiektu i od 2.01.br. 

praca się rozpocznie; 

− nastąpił odbiór końcowy przebudowy drogi powiatowej, finansowanej po stronie Gminy                       

i Miasta Koziegłowy – ul. Wolności do ronda w Myszkowie. Gmina i Miasto Koziegłowy 

finansowała część kanalizacji, część chodników i oświetlenia ulicznego. Zadanie zostało 

zakończone, droga została otwarta; 

− jako jeden z ponad dwudziestu podmiotów samorządowych z województwa śląskiego miał 

przyjemność odbierać List Gratulacyjny przyznający dofinansowanie w ramach 

Europejskiego Funduszu Społecznego dla wsparcia osób starszych – usługi opiekuńcze,                       

ale i również wsparcie Klubu Seniora. Był dumny, że w ramach tych 110 podmiotów, które 

otrzymywały dofinansowanie Gmina Miasto Koziegłowy skutecznie pozyskała środki dla 

ponad czterdziestu podopiecznych, zarówno w Klubie Seniora, ale i również w usługach 

opiekuńczych i będziemy mogli te usługi wykonywać; 
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− przy omawianiu projektu budżetu wspomniał o zadaniu, które realizujemy już trzeci rok, czyli 

transport publiczny na terenie Powiatu Myszkowskiego. O tym, że jesteśmy skuteczni                          

i bardzo aktywni świadczy nie tylko zakup taboru i majątku jakim są autobusy, ale i również 

skuteczne ubieganie się o dofinansowanie na linie komunikacyjne w obrębie powiatu 

myszkowskiego oraz powiatu zawierciańskiego. Od nowego roku doszła Gmina Lelów                      

z powiatu częstochowskiego i ta komunikacja jest bezpieczna, gwarantująca dofinansowanie 

przez najbliższe 9 lat, bo na tyle lat Wojewoda Śląski przyznał w ramach konkursu na ten 

transport zbiorowy dofinansowanie. Złożył podziękowania dla pracowników biura Związku, 

dla Zarządu i Walnego Zgromadzenia Członków za to, że bardzo pozytywnie, z nadzieją                            

i aktywnością do tego zadania podchodzili. Będziemy również reagowali na niewielkie 

korekty przystanków, odjazdów, ale i również dobudowy przystanków, szczególnie                         

do komunikacji szkolnej, a w Referacie Inwestycji Pan Kierownik Przemysław Kołodziejczyk 

jest odpowiedzialny do tego typu współpracy; 

− dzięki Pani Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej mieliśmy szkolenie koordynatorów 

dostępności. Podziękował za zorganizowanie tego szkolenia nie tylko dla jednostek Gminy, 

ale i również jednostek ościennych wokół Gminy i Miasta Koziegłowy; 

− Gminny Program Rewitalizacji – zakończyliśmy konsultacje społeczne, podziękował 

wszystkim podmiotom, organizacjom i stowarzyszeniom pozarządowym, Państwu Sołtysom    

i Państwu Radnym za prace nad projektem tego dokumentu. Obecnie jesteśmy w fazie 

uzgadniania z Urzędem Marszałkowskim tak, by bezpiecznie móc przyjąć uchwałę                               

o uchwaleniu Gminnego Programu Rewitalizacji. Dla obszarów wyznaczonych Gminnym 

Programem Rewitalizacji są objęte miejscowości lub obszary, na które w przyszłości                        

są przewidziane środki w Regionalnym Programie Operacyjnym. Jest to kwota 40 mln zł 

przewidziana na całe województwo, ale ma nadzieję, że w ramach tej perspektywy ta ilość 

będzie zwiększona i kilka obszarów, które już mamy w projekcie budżetu w pewnych 

obszarach wizji koncepcyjnych ma nadzieję, że znajdzie skuteczne dofinansowanie,                              

a to dofinansowanie jest w granicach 90-95%; 

− odbywały się spotkania lokalne związane z wieloma uroczystościami, w których braliśmy 

udział jako Sołtysi, Radni oraz lokalne społeczności. Koło Gospodyń Wiejskich Lgoczanki 

zakończyło serię spotkań dla seniorów, które organizowało i za tą akcję kilku spotkań                         

w gronie mieszkańców Lgoty Górnej złożył podziękowania; 

− w Miejsko-Gminnym Ośrodku Promocji Kultury odbyły się Mikołajki z udziałem dużej ilości 

dzieci i osób, które przyjęły zaproszenia; 

− Centrum Usług Wspólnych - obiekt towarzyszący żłobkowi technicznie został przekazany                  

do użytkowania, ale i pod względem funkcjonalnym będzie mógł jak najszybciej otworzyć 

podwoje dla mieszkańców – Kino za Rogiem, bawialnia oraz inne obszary, jak organizacje 

pozarządowe czy Trzeci Wiek będą mogły z niego korzystać; 

− w Starostwie Powiatowym odbyło się spotkanie w sprawie dzikich zwierząt na terenie 

powiatu myszkowskiego, a dyskusja doprowadziła do jednej konkluzji, żebyśmy wyznaczyli 

strefy, które by ewentualnie były taką „mapą zagrożeń” dla skutków życia dzikiej zwierzyny , 

głównie populacji dzika, a co z tego wyniknie , czas pokaże; 
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− spotkał się z Zarządem CECH-u z Myszkowa – jest to organizacja, która działa na rzecz 

Stowarzyszenia Rzemiosła Myszkowskiego , działa w wielu obszarach życia , nie tylko 

edukacji i wychowania, kwalifikacji i zdobywania wykształcenia niemniej jednak również by 

rozwijać naszą drobną wytwórczość i drobne rzemiosło na terenie powiatu myszkowskiego; 

− odbyła się Wigilia Samorządowa, podziękował za obecność organizacji i stowarzyszeń oraz 

pracownikom i współpracownikom. Ponadto w około świątecznym czasie odbywało się wiele 

spotkań w szkołach i w remizach. Podziękował za organizację tych spotkań, które miały 

wymiar środowiskowy, bardzo piękny i dobrze przygotowany. Szkoła Podstawowa                             

z Gniazdowa w remizie OSP wystawiała Jasełka, było też spotkanie dla osób samotnych 

organizowane przez Koło Gospodyń Bontanianki w Pińczycach, odbył się Finał Aniołkowego 

Grania  dla Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Górze Włodowskiej przy obecności rodzin 

z pieczy zastępczej miało piękny wymiar . Podziękował za udział i przygotowanie.  Były 

również rodzinne warsztaty świąteczne w Szkole Podstawowej w Koziegłówkach, spotkanie 

Wigilijne Miejsko-Gminnego Klubu Błękitni” związane z zamknięciem roku sportowego                

i złożeniem podziękowań dla organizacji i osób wspierających. Było spotkanie Wigilijne                

w Wojsławicach organizowane przez Radę Sołecką, Koło Gospodyń Wiejskich oraz 

Ochotniczą Straż Pożarną. Było spotkanie Wigilijne w Ochotniczej Straży Pożarnej                          

w Rzeniszowie . Ponadto Gminne Jasełka w Ośrodku Promocji Kultury w Koziegłowach 

organizowane przez Społeczność szkolną Szkoły Podstawowej w Siedlcu Dużym. W Krusinie 

zorganizowano Mikołajki, a była to bardzo okazale przygotowana uroczystość. Podziękował 

wszystkim Organizatorom oraz uczestnikom wszystkich wymienionych uroczystości; 

− uczestniczył w Komisji Bezpieczeństwa w Myszkowie, na którym podsumowano tegoroczną 

działalność na rzecz bezpieczeństwa i porządku publicznego. Możemy powiedzieć,                           

że jesteśmy powiatem, w którym porządek i bezpieczeństwo jest w normie, każda instytucja , 

każdy podmiot, który odpowiada za stan bezpieczeństwa mógł sprawozdawać. Złożył 

podziękowania dla wszystkich, którzy w szeroko pojętym bezpieczeństwie uczestniczą; 

− z Panią Przewodniczącą Rady oraz Państwem Radnymi uczestniczyli w jubileuszu 75 lecia 

Biblioteki Publicznej w Koziegłowach; 

− odbyło się zgromadzenie ogólne Związku Gmin Jurajskich , była również wigilia dla osób 

starszych, którą wspólnie z Ośrodkiem Pomocy Społecznej,  z Emerytami i Rencistami 

przygotowano dla osób objętych wsparciem; 

− zmiana organizacji ruchu na DK 91- od 8.01.2025 r. dochodzi do przekładki między 

Koziegłowami a Siedlcem Małym, więc należy zachować ostrożność i stosować się do tychże  

zmieniających się uwarunkowań i znaków drogowych. Odnośnie przebudowy trasy DK 91 

mamy niepokojące informacje, że po raz kolejny Dyrekcja Generalna Dróg i Autostrad 

odmówiła uwzględnienia wniosku i oczekiwań mieszkańców Siedlca Małego odnośnie 

włączenia w obszar skrzyżowania. Ma nadzieją, że ponowione pismo czy zorganizowane 

spotkanie rozwiąże przynajmniej po części pewien problem dla tej dzielnicy Sołectwa Siedlec 

Duży; 

− budynek w Mysłowie – wraz z Panem Radnym, Radą Sołecką i Kołem Gospodyń Wiejskich 

Mysłowianki omawiano pewnego rodzaju założenia koncepcyjne i funkcje architektoniczne 

dla tegoż budynku; 
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− w Warsztatach Terapii Zajęciowej w Wojsławicach odbyło się spotkanie wigilijne. Jak                      

co roku spotkania te są bardzo budujące, ale mówiące również o tym, że warto pomagać 

drugiemu człowiekowi, nie tylko w Wigilię, ale przez cały rok; 

− odbyła się Wigilia Strażacka Gminna, złożył podziękowania wszystkim, którzy uczestniczyli 

w tym wydarzeniu; 

− odbyła się narada dyrektorów szkół i Przedszkola Publicznego w Koziegłowach, odbyło                  

się podsumowanie przyjętego jeszcze wtedy projektu Strategii Oświatowej dla Gminy                         

i Miasta Koziegłowy. W imieniu Pani Dyrektor Bożeny Kolasy oraz współpracowników 

podziękował całej grupie osób zaangażowanych – Radnym, rodzicom, środowiskom 

szkolnym i kuratoryjnym. Utworzony dokument, który został dzisiaj przyjęty jako Strategia, 

ma nadzieję że będzie punktem wyjścia do sięgania dobrych praktyk edukacyjnych , dobrych 

rozwiązań organizacyjnych tak, aby połączyć nasze oczekiwania i potrzeby , ale i również 

ograniczenia; 

− w okresie przed wigilijnym w Szkole Podstawowej w Mysłowie, w Lgocie Górnej odbyły się 

Jasełka. Była również Wigilia w Centrum Inicjatyw Społecznych w Rosochaczu. Taki 

ośrodek wsparcia dla osób wykluczonych, z pewnym ograniczeniem zawodowym 

nacechowanym na przywrócenie do pracy rozpoczął już funkcjonowanie w pełnym tego 

słowa znaczeniu i Centrum Integracji Społecznej w Rosochaczu stoi mocnym fundamentem 

dla wspierania tychże środowisk czy osób. Za współpracę Urzędowi i Ośrodkowi Pomocy 

Społecznej złożył podziękowanie; 

− odbyły się Jasełka i spotkanie wigilijne w Szkole Podstawowej w Pińczycach; 

− światełko Betlejemskie – podziękował Radnemu Panu Rafałowi Zenderowskiemu wraz                        

z drużyną harcerską, która jak co roku wraz z Młodzieżową Drużyną Pożarniczą                                 

z Koziegłówek kontynuowała misję przekazywania światełka betlejemskiego . 

 

Kończąc sprawozdanie Pan Burmistrz podziękował za przyjęcie budżetu, który staje się budżetem 

obowiązującym z dniem 1 stycznia 2025 r. na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy. Jest 

przekonany, że budżet zapewni finansowanie, utrzymanie, ale przede wszystkim da nam 

wszystkim perspektywę realizacji zadań Gminy i Miasta Koziegłowy we wszystkich jej 

obszarach. 

W imieniu własnym, współpracowników oraz wszystkich osób, z którymi miał przyjemność 

współpracować złożył życzenia noworoczne oraz zaprosił na powitanie Nowego Roku o północy 

na Rynku w Koziegłowach 

 

         Ad. pkt 16 

 

               Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła informację o działaniach podejmowanych                       

w okresie międzysesyjnym.  

 

     W okresie od ostatniej sesji Rady w dniu 28 listopada 2024 r. podejmowane działania to: 

− przygotowanie porządku obrad bieżącej sesji Rady oraz wspólnego posiedzenia Komisji; 

− praca nad materiałami sesyjnymi. 
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Do Rady wpłynęły pisma: 

− skarga mieszkańca Koziegłów skierowana do Wojewody Śląskiego, a przesłana według 

właściwości do Rady Gminy i Miasta Koziegłowy, dotycząca działalności Zespołu Usług 

Komunalnych, w obszarze wywozu nieczystości z posesji mieszkańca. Skarga została 

przekazana do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji celem przeprowadzenia postępowania 

wyjaśniającego przez Komisję, wydania opinii i zaproponowania Radzie sposobu 

rozstrzygnięcia skargi;  

− odpowiedź na pismo dotyczące propozycji rozszerzenia katalogu dyscyplin sportowych                   

w Programie współpracy z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego. Wyraziła nadzieje, że w przyszłym roku 

konsultacje społeczne odbędą się według czasu i strzelectwo po piętnastu latach doczeka                  

się zaopiniowania pozytywnego; 

− pismo sołtysów o podwyższenie miesięcznej diety z kwoty 500 zł do 600 zł, co zostało 

dokonane w dniu dzisiejszym; 

− pismo Urzędu Marszałkowskiego informujące o przyjęciu przez Zarząd Województwa 

Śląskiego projektu Audytu krajobrazowego województwa śląskiego w celu wyłożenia                     

do publicznego wglądu oraz rozpoczęcia konsultacji społecznych. Szczegółowe informacje 

dotyczące konsultacji projektu Audytu krajobrazowego dostępne są na stronie Urzędu 

Marszałkowskiego Województwa śląskiego w zakładce Ogłoszenia i aktualności. W ramach 

otwartego procesu konsultacji społecznych planowane są cztery konferencje Subregionalne 

– dla Subregionu Północnego w dniu 9 stycznia w godz. 12,oo – 15,oo. 

Jeżeli Radni są zainteresowani udziałem w konsultacjach, prosiła o przekazanie informacji 

do biura Rady Gminy i Miasta Koziegłowy w terminie do dnia 3 stycznia 2015 r.  

 

Do wiadomości Rady wpłynęły pisma Komendy Powiatowej Policji w Myszkowie o rozważenie 

możliwości udzielenia wsparcia finansowego w 2025 roku w zakresie zakupu pojazdu 

służbowego oraz pismo informujące, iż Zarząd Powiatu w Myszkowie przychylił się do prośby         

o dofinansowanie, jednocześnie uwarunkował przekazanie środków podziałem niezbędnej kwoty 

pomiędzy samorządy z terenu Powiatu Myszkowskiego. Podkreśliła, że na razie nie mamy 

takich funduszy, które moglibyśmy przekazać, czas pokaże. 

 

         Ad. pkt 17 

 

        Radni nie składali pisemnych interpelacji. 

 

       Ad. pkt 18 
 

   W wolnych wnioskach zabierali głos: 

 

− Radny Pan Bartłomiej Grzybek zwrócił się do Pana Burmistrza z prośbą o postawienie 

więcej koszy na śmieci na Rynku w Koziegłowach, bo taka jest prośba mieszkańców. 

Bardzo ładnie to wygląda naprzeciwko Przedszkola, gdzie jest dość sporo koszy; 
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− Radny Pan Michał Kubalski zapytał o konkrety w sprawie remontu drogi 789, bo miał być 

przeprowadzony przetarg; 

− Pan Leonard Jagoda wyjaśnił, że przetarg jest ogłoszony. Największa inwestycja Zarządu 

Dróg Wojewódzkich 20 mln zł. plus 3 koziegłowskie miliony, razem 23.708.000 zł., 

odcinek od Rynku do Bożego Stoku ul. Polan; 

− Pan Burmistrz poinformował, że jest ogłoszona druga część 150 mln zł od Koziegłów                       

do Nadwarcia; 

− Pan Andrzej Szóstak podkreślił, że od lat mieszkańcy czekają na tą inwestycję i obecnie 

bardzo się cieszą , że inwestycja będzie wykonana. 

 

Pani Przewodnicząca złożyła zebranym oraz wszystkim mieszkańcom życzenia na nadchodzący 

Nowy Rok. 

Poprosiła radnych o pozostanie na sali posiedzeń, ponieważ przybyli rodzice dzieci 

uczęszczających do Szkoły Podstawowej w Pińczycach, by porozmawiać z Radnymi. 

 

    Ad. pkt 19 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad, obrady ósmej Sesji Rady Gminy i Miasta 

Koziegłowy zostały zakończone. 

 

 

Protokół sporządziła 

     Urszula Dyja. 

 

 

 

 

 

 

 

 


